

Protokoll Styrelse möte

Datum: 2018-10-01

Plats: Klubblokal hamnen

Närvarande: Carl-Göran Persson, Oskar Ivarsson, Solveig Riösgård, Sten-Ola Bengtsson, Pär-Magnus Kikajon, Gustav Jernberg, Erik Noaksson och Lasse Johansson

§1. **Mötets öppnande**

Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utsågs Carl-Göran Persson samt att justera protokollet utsågs Per-Magnus Kikajon

§2. **Föregående protokoll**

Den 3 sep styrelsemöte

§3 **Ekonomi**

Betalda räkningar kommer lämnas över till Kåre.

Anmälan nya medlemmar till vårt medlemsregister samt faktura på medlemskap Brev är på gång och skickas ut av Kåre..

Solveig och Sten-Ola följer upp och samverkar med Kåre vad avser jollesektionen och att alla är registrerade som medlemmar samt att de betalat medlemsavgift.

Ny uppdaterad varvslista har skickats ut av Asbjörn.

§4 **Inkommen post**

Beslut angående sponsring från SBU 50000kr samt sponsring från Mirrorjolle förbundet med 11000kr. Arbetsgrupp skall träffas för att reda ut i vilken ordning samt vad vi kan införskaffa med hjälp av sponsring och egen insats. Sammanfattande är Solveig. Gruppen ser över investeringsbehov vad avser upprätthålla seglingsskola, träningar för våra ungdomar och status på våra båtar idag samt vad som behöver åtgärdas. Resultatet redovisas för styrelsen för beslut.

§5 **Rapporter (respektive sektionensansvarig rapporterar inom sina områden)**

Kölbåt: Inget att rapportera

Jolle:

Deltagare från klubben deltog i Sprintcupen i Åre8-9 sep

Den 7/10 kl.10.00 samlas vi för att ta upp våra båtar och dra brygga för vinterförvaring.// kiken skickar ut informationen till våra medlemmar.

Anläggning: Anders D kommer hjälpa till med att kontakta el-företag för att slutföra el anslutning till våra nya båthus. Oscar och Anders samverkar kring detta.

§6 **Övriga frågor**

Information från Marie angående jubileumsfirande för klubben gicks igenom. CG har kommenterat det förslag som föreligger och inväntar nu ytterligare information från Marie och sofia. CG kommer fastställa program och tidpunkt efter denna samverkan.

Avbetalning av lånet är möjligt att göra för klubben. Vi har i så fall möjlighet att fatta ett styrelsebeslut som protokollförs och meddela swedbank om vilket belopp som vi avser avbetala samt ha det beloppet tillgängligt på vårt konto i swedbank.

Vi diskuterade även möjligheten att få information om BAS det redovisningssystem som SBU tillhandahåller till sina medlemmar. CG kontaktar Curt Wikström och efterhör om han kan informera oss vid ett styrelsemöte..

§7 **Beslut tagna under mötet**

Söndagen den 7/10 tar vi upp våra båtar och drar vår brygga till vinteruppställningen. Medlemmarna kallas till denna dag och ansvarig att skicka ut meddelande är Pär-Magnus Kikajon.

§8 **Mötets avslutande**

Nästa möte blir den 5 Nov klockan 19.00 i vår klubblokal.

Vid Protokollet

.....
Carl-Göran Persson

Justeras

.....
Pär-Magnus Kikajon